TOUR CODE: EU10BAL-TK

行程特色

巴尔干岛5个国家

马其顿

Skopje, Ohrid

阿尔巴尼亚

Tirana

黑山共和国

Kotor Bay Town

克罗地亚

Dubrovnik, Zagreb, **Plitvice National Park**

波斯尼亚

Sarajevo, Travnik,



风味特色

Local Macedonian Cuisine with Ajvar Adriatic Seafood Pasta & Grilled Fish Traditional Bosnian Cuisine - Hajji Cevap

Bosnia Grilled Meat Platter

Croation Cuisine with original recipe

航班时间

TK 061 KUL to Istanbul 2315-0515

TK 1003 Istanbul to Skopje 0750-0825

TK 1056 Zagreb to Istanbul 2015-2230

TK 060 Istanbul to KUL 0115-1655



OFFICE ADDRESS:

No.37, Block G, Jalan 3/101C, Cheras Business Centre, 56100 Kuala Lumpur, Malaysia.

Email: sales@beeflyzholiday.com.my

Tel: +603-9133 5660

Departure Date

Adult (twin)

(飞机餐) Kuala Lumpur → Istanbul

◆ 集合于吉隆坡机场,乘搭客机飞 往土耳其伊斯坦堡。

⊵Istanbul → Skopje 🚗(180km) Ohrid

- ◆ 乘搭中转航班前往 Skopje.
- ◆ Skopje游览 (马其顿共和国) 在其2500年的历史长河中,给这 座城市遗留下风格迥异的文化和 建筑,在这里您可以看到重建于 15世纪的瓦达河大桥, 传统的集 市,始建于15清真寺、土耳其时 期的Kara城堡,特蕾莎修女纪念 碑,纪念馆。



◆ 入住Spa Hotel (室内泳池和桑拿) 住宿: Izgrev Hotel Spa 或同级(5*)

Ohrid 🦳 (140km) Tirana (110km)Skhoder (早午晚餐)

◆ Ohrid游览 (马其顿共和国) Ohrid Lake 是马其顿最值得来的地 方,有「东欧小瑞士」之称。群 山环抱, 以景色幽美驰名, 是欧

洲最深最古老的湖泊之一。



◆ Tirana游览 (阿尔巴尼亚)

阿尔巴尼亚首都之旅。观望奥斯 曼帝国仅剩的博弈贝清真寺和钟 楼。续游览位于市中心的广场、 市政府跟斯坎德培雕像。

住宿: Grand Hotel Europa 或同级(5*)

Skhoder (108km) Kotor (92km) Dubrovnik (早午晚餐)

◆ Kotor游览 (黑山共和国) 漫步Kotor古城,途径兵器广场, 欣赏围绕着古城的堡垒。继续沿 着美丽的 Kotor Bay, 尽情享受位 于欧洲最南端峡湾的壮丽美景。

住宿: Hotel Neptun 或同级(4*)



Dubrovnik (110km) Mostar (120km) Sarajevo (早午晚餐)

◆ Dubrovnik游览 (克罗地亚)

今天, 让您完全沉醉在被誉为 "亚得里亚海上的耀眼明珠"的 Dubrovnik古城, 漫步游览这个充 满活力的城市, 寻找其著名的标 志性建筑物。



◆ Mostar游览 (波斯尼亚)

Mostar古都徒步之旅,亲身感受历 史古迹的美妙。探索奥斯曼区 域,传统土耳其住宅,商店和咖 啡馆林立。接下来,您将来到著 名地标 Old Bridge, 您可绝对不能 错过在这独特景点拍照留念。

◆ 入住Spa Hotel (室内泳池和桑拿) 住宿: Hotel Hollywood 或同级(4*)



Sarajevo

◆ Sarajevo游览 (波斯尼亚)

★波斯尼亚之泉到Sarajevo旅游 千万不可错过参观波斯尼亚之 泉。无论是秋天的童话景色、冬 天的遍地白雪, 让您流连忘返。



***希望隧道博物馆** 从1993年7

月到1996年2月底,这条希望隧道 是当时被围困的Sarajevo与外部世 界的唯一联系。隧道位于机场下 面。这条隧道在波黑战争期间起 到举足轻重的作用。

*老城区 500多年的历史, 始建 于奥斯曼帝国时代。石块铺路的 老街, 两侧的建筑呈现出波斯尼 亚民族风俗和土耳其式的风格。

入住Spa Hotel (室内泳池和桑拿) 住宿: Hotel Hollywood 或同级(4*)

Sarajevo 🚗 (92km) Travnik 🚘 (160km) Jajce 🚘 (160km) Bihac

◆ Travnik游览 (波斯尼亚)

★Etno Village Cardaci传统的 波黑村庄,走进群山之中藏匿的 一个世外桃源。Travnik在奥斯曼 土耳其帝国时代曾经是中波斯尼 亚的首府, 古堡边上一股山泉水 顺坡而下, 形成了天然的瀑布。

★古城 Travnik在奥斯曼土耳其帝 国时代曾经是中波斯尼亚的首 府, 古堡边上一股山泉水顺坡而 下,形成了天然的瀑布。

Jajce小镇游览(波斯尼亚) 以自然风景著称的Jaice小镇风景 如画! 观看世界上为之少数的城 中央瀑布,观赏30米高落差的大 瀑布、令人惊叹的天然湖泊『普 利瓦湖』和古老水车。

住宿: Hotel Kostelski 或同级(4*)



Bihac Plitvice 国家公园 (모午晚餐) (140km) Zagreb

Plitvice国家公园(克罗地亚) 东南欧历史最悠久的国家公园。 由16个大大小小的湖泊组成,把 16个湖连接在一起的是形态不同 大小各异的16条瀑布, 因此有16 湖之称。瀑布群的密度、绚丽和 多样性却令人惊叹不已,被评为 世界最美的十大瀑布之一。

住宿: Hotel Puntijar 或同级(4*)



📺 Zagreb Դ Istanbul (早午餐)

◆ Zagreb游览 (克罗地亚)

Zagreb连续三年入选欧洲最佳旅 游目的地。主要由两部分组成: 即由教堂、市政厅等古建筑组成 的老城,也称上城区;由火车 站、广场、商业区、歌剧院组成 的称下城区。游览上城区、下城 区和 Dolac Market 当地菜市场。

- Shopping time 于当地百货中心。
- 游毕, 送往机场返回家园。

(飞机餐) in Istanbul → Kuala Lumpur

中转航班抵达吉隆坡。



Balkan (Southern Europe)



TOUR CODE: EU10BAL-TK

Highlights

Balkan 5 Countries

Macedonia

Skopje, Ohrid

Albania

Tirana

Montenegro

Kotor Bay Town

Croatia

Dubrovnik, Zagreb, **Plitvice National Park**

Bosnia

Sarajevo, Travnik,



Delicacies

Local Macedonian Cuisine with Ajvar Adriatic Seafood Pasta & Grilled Fish Traditional Bosnian Cuisine - Hajji Cevap Bosnia Grilled Meat Platter Croation Cuisine with original recipe

Flight Schedule

TK 061 KUL to Istanbul 2315-0515 TK 1003 Istanbul to Skopje 0750-0825 TK 1056 Zagreb to Istanbul 2015-2230 TK 060 Istanbul to KUL 0115-1655



OFFICE ADDRESS:

No.37, Block G, Jalan 3/101C, Cheras Business Centre, 56100 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: sales@beeflyzholiday.com.my

Tel: +603-9133 5660

Departure Date

Adult (twin)

Kuala Lumpur → Istanbul

- Assemble at KLIA, depart to Istanbul. Istanbul 🗡 Skopje 🚘(180km) Ohrid
- Transit flight to Skopje.
- Skopje tour (Macedonia)

Start walking tour - visit the Memorial House of Mother Teresa, built on the same spot of the church she was baptized and pose with her bronze statue outside. Visit to the Macedonia Square, Stone Bridge, Old Rail Station & the Old Bazaar, biggest in the Balkans for some free time.

Overnight Spa Hotel (indoor swimming pool & sauna facilities).

Hotel: Izgrev Hotel Spa or similar (5*)



Ohrid 🚘 (140km) Tirana (110km) Skhoder

Ohrid tour (Macedonia)

UNESCO World Heritage Listed, the cultural and spiritual center of Macedonia located on a beautiful Ohrid lake. Discovering old town Ohrid, views of houses made in old traditional architecture, narrow streets, Church of St. Sophia.



Tirana tour (Albania)

explore the capital of Albania. View the last remaining mosque from the Ottoman Empire, Et'hem Bey Mosque and its Clock Tower. Stroll to Skanderbeg Square in the city center; view the Tirana City Hall and Statue of Skanderbeg.

Hotel: Grand Hotel Europa or similar (5*) Skhoder 🚗 (108km) Kotor (92km) Dubrovnik

♦ Kotor tour (Montenegro)

UNESCO World Heritage Listed, Montenegro's most beautiful bays is Kotor is a city of traders and famous sailors, with many stories to tell. The Old City of Kotor is a well preserved urbanization typical of the Middle Ages, built between the 12th and 14th century. Stroll the Weapons Square and admire the city bulwarks.

Hotel: Hotel Neptun or similar (4*)



Dubrovnik 🚗 (110km) Mostar (120km) Sarajevo

Dubrovnik tour (Croatia)

UNESCO World Heritage Listed, Spend the day at "The Pearl of The Adriatic" Dubrovnik old city. Stroll through this vibrant city and lookout for landmarks such as the Onofrio Fountain, the Old Pharmacy and Sponza Palace.



Mostar tour (Bosnia)

UNESCO World Heritage Listed. Enjoy a walking tour at the most important cities of Ottoman Empire. Take photos at the icon of Mostar "Stone Bridge", explore the old cobbled stone Ottoman Quarter. with traditional Turkish houses, bazaar, shops and Mosque.

Overnight Spa Hotel (indoor swimming pool & sauna facilities).

Hotel: Hotel Hollywood or similar (4*)



Saraievo

Sarajevo tour (Bosnia)

*Spring Of Bosna is the spring of the River Bosna & one of the country's top natural landmarks, the most famous scenes of natural beauty in the region. Discovering closer look at the bubbling streams and waterfalls.



- **★Tunnel Of Hope** from July 1993 until the end of the Siege in late February 1996, the Sarajevo War Tunnel was the only connection besieged Sarajevo had with the outside world. Thanks to the tunnel, the beleaquered city regained access to telephone lines, oil supplies, food and electric energy.
- **★Old Town** walking tour of Old town Bascarsija, visit Latin bridge, Gazi Husref Bey Mosque which built during the Ottoman era, City hall, Old Bazaar etc..
- Overnight Spa Hotel (indoor swimming pool & sauna facilities).

Hotel: Hotel Hollywood or similar (4*)

Sarajevo 🚗 (92km) Travnik 🚘(160km) Jajce 🚘 (160km) Bihac

Travnik tour (Bosnia)

- **★Etno Village Cardaci** to see the authentic Bosnian architecture and beautiful landscape of lakes, pools.
- **★Old Town** a small town with

mosques and fortress that dot the skyline shows the original style Bosnian architecture that gives this town a charm. See the Plava Voda springs under the fort.

Jaice tour (Bosnia)

Visit famous Pliva Waterfalls in heart of the city, one of the World's most beautiful waterfalls. Continue to see Pliva lakes and wooden watermills.

Hotel: Hotel Kostelski or similar (4*)



Bihac Plitvice National Park (140km) Zagreb

♦ Plitvice National Park (Croatia)

The beauty of the National Park lies in its sixteen lakes, interconnected by a series of waterfalls, and set in deep woodland. Enjoy marvelous walks in this UNESCO World Heritage site with 16 terraced lakes, inter-connected by waterfalls, gorges, rivers and forest. With the aid of electric boat, you will be mesmerized at some of the favorite spots.

Hotel: Hotel Puntijar or similar (4*)



Zagreb + Istanbul

Zagreb tour (Croatia)

Walking tour start from Kaptol Square with the imposing Zagreb Cathedral. A short walk after will lead you to the main square, Ban Jelacic Square. Climb the Lotrscak Tower and enjoy an aerial view of Zagreb city center. Spend time in Dolac Market and Ilica Shopping Street.

After that, transfer to airport for flight depart home.



🚺 Istanbul 并 Kuala Lumpur

Transit flight arrival Kuala Lumpur.

Fare Included: √Taxes √Tipping